
CASABLANCA HONG KONG LIMITED
於專門店購買任何正價貨品滿港幣$500，
可作港幣$50現金券使用
HK$50 cash coupon upon purchase of HK$500 of any 
regular priced items in specialty shops 
請列印及出示此優惠券方可享用優惠。
Please print and present this coupon to enjoy the offer.
條款及細則：
 1. 此券只適用於香港之卡撒天嬌香港有限公司 (「Casablanca」)  
  專門店。
 2. 憑此券於專門店購買任何正價貨品滿港幣$500，可作港幣$50 
  現金券使用 (以全單總值計算)。
 3. 此券不可與其他推廣或折扣優惠同時享用。
 4. 此券只限使用一次，每次購物只可使用優惠券一張。
 5. 此券不能兌換現金及不設找贖，並必須於付款前出示此券。
 6. 此券凡經塗污或損毀恕不接受。
 7. 此券如有遺失或損毀，恕不補發。
 8. Casablanca 保留修改使用條款及細則之權利而毋須預先通知。
 9. 如有任何爭議，一切以 Casablanca 之決定為最終裁決。
 10. 此優惠由 Casablanca 直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融 
  有限公司或其連繫集團毋須承擔與Casablanca之產品質素、服務 
  及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:
 1. This coupon is valid at specialty shops of Casablanca Hong Kong Limited   
  (“Casablanca”) in Hong Kong. 
 2. By presenting this coupon, customers can enjoy HK$50 cash coupon upon   
  purchase of HK$500 of any regular priced items in specialty shops (total amount  
  of one single receipt).
 3. This coupon cannot be used in conjunction with other promotions or discount offers.
 4. This coupon is valid for one-time purchase only. Only one coupon can be used  
  per transaction.
 5. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given, and it must be  
  presented before purchase.
 6. This coupon is invalid if any change or damage is made.
 7. This coupon cannot be reissued if lost or damaged.
 8. Casablanca reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
 9. In case of any disputes, the decision of Casablanca shall be final.
 10. The above privilege offer is directly provided by Casablanca and is between it and  
  the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation  
  or liability in connection with the product quality, services and this promotional  
  offer by Casablanca. 

優惠券有效日期 Coupon Valid Period : 
1/4/2017 - 30/9/2017

DICKSON YOGA
Dickson Yoga 1天免費通行證
1-day complimentary pass to Dickson Yoga
請列印或於手提電話出示此優惠券方可享用優惠。
Please print or present this coupon via mobile to enjoy 
the offer.

條款及細則
 1. 此券適用於 Dickson Yoga 全線香港分店。
 2. 憑此券到全線 Dickson Yoga 可享 1 天免費通行證。
 3. 此券只適用於首次到訪 Dickson Yoga 及年滿 18 歲的香港居民。
 4. 此券不可與其他推廣或折扣優惠同時享用。
 5. 此券只限使用一次，每次只可使用優惠券一張。
 6. Dickson Yoga 保留修改使用條款及細則之權利而毋須預先通知。
 7. 如有任何爭議，一切以 Dickson Yoga 之決定為最終裁決。
 8. 此優惠由 Dickson Yoga 直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融 
  有限公司或其連繫集團毋須承擔與 Dickson Yoga 之產品質素、 
  服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:
 1. This coupon is valid at all Dickson Yoga centres in Hong Kong.
 2. By presenting this coupon, customers can enjoy 1-day complimentary pass to   
  Dickson Yoga.
 3. This coupon is only available to first-time Dickson Yoga visitors who must be   
  Hong Kong residents and 18 years of age or older. 
 4. This coupon cannot be used in conjunction with other promotions or discount offers.
 5. This coupon is valid for one-time usage only. Only one coupon can be used per  
  transaction.
 6. Dickson Yoga reserves the right to amend the terms and conditions without prior  
  notice.
 7. In case of any dispute, the decision of Dickson Yoga shall be final.
 8. The above privilege offer is directly provided by Dickson Yoga and is between it  
  and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no   
  obligation or liability in connection with the product quality, services and this   
  promotional offer by Dickson Yoga.

優惠券有效日期 Coupon Valid Period : 
1/4/2017 - 30/9/2017

FX CREATIONS INTERNATIONAL LTD.
購買正價產品享8折；8折或以上產品再獲額外9折優惠
Enjoy 20% off on regular-priced items, Extra 10% off on 
20% or less items
請列印及出示此優惠券方可享用優惠。
Please print and present this coupon to enjoy the offer.

條款及細則：
 1. 此券適用於 FX Creations International Limited (｢FX Creations｣) 
  全線香港分店 (*百貨公司專櫃除外)。
 2. 憑此券到全線FX Creations分店購買正價產品享8折；8折或以上 
  產品再獲額外9折 (以全單總值計算)。
 3. 此券不適用於所有寄賣品、限量品及聯乘系列。
 4. 此券不可與其他推廣或折扣優惠同時享用。
 5. 此券只限使用一次，毎次購物只可使用優惠券一張。
 6. 此券不能兌換現金及不設找贖，並必須於付款前出示此券。
 7. 此券凡經塗污或損毀恕不接受。
 8. 此券如有遺失或損毀，恕不補發。
 9. FX Creations 保留修改使用條款及細則之權利而無須預先通知。
 10. 如有任何爭議，一切以FX Creations之決定為最終裁決。
 11. 此優惠由 FX Creations 直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融 
  有限公司或其連繫集團毋須承擔與 FX Creations 之產品質素、 
  服務及此優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:
 1. This coupon is valid at all FX Creations International Limited (“FX Creations”)   
  stores in Hong Kong (*Excluding the department stores).
 2. By presenting this coupon, customers can enjoy 20% off on regular-priced items,  
  extra 10% off on 20% or less items(total amount of one single receipt).
 3. This coupon excludes all consignments, limited edition and crossover collection  
  items).
 4. This coupon cannot be used in conjunction with other promotions or discount offers.
 5. This coupon is valid for one-time purchase only. Only one coupon can be used  
  per transaction.
 6. This coupon is not exchangeable for cash and no change is given, and it must be  
  presented before purchase
 7. This coupon is invalid if any change or damage is made.
 8. This coupon cannot be reissued if lost or damaged.
 9. FX Creations reserves the right to amend the terms and conditions without prior  
  notice.
 10. In case of any dispute, the decision of FX Creations shall be final.
 11. The above privilege offer is directly provided by FX Creations and is between it  
  and the customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no   
  obligation or liability in connection with the product quality, services and this   
  promotional offer by FX Creations.

優惠券有效日期 Coupon Valid Period : 
1/4/2017 - 30/9/2017

GOODS OF DESIRE
購買任何產品享9折優惠
Enjoy 10% off upon purchase
請列印及出示此優惠券方可享用優惠。
Please print and present this coupon to enjoy the offer.

條款及細則：
 1. 此券適用於 Goods of Desire Limited (「G.O.D」) 全線香港分店  
  (不包括 Lab 分店)。
 2. 憑此券到全線 G.O.D 分店購買任何產品享 9 折。
 3. 此券只不適用於寄賣品、公價貨品或减價貨品。
 4. 此券不可與其他推廣或折扣優惠同時享用。
 5. 此券只限使用一次，每次購物只可使用優惠券一張。
 6. 此券不能兌換現金或禮券，並必須於付款時出示此券。
 7. 此券凡經塗污或損毀恕不接受。
 8. 此券如有遺失或損毀，恕不補發。
 9. G.O.D 保留修改使用條款及細則之權利而毋須預先通知。
 10. 如有任何爭議，一切以 G.O.D 之決定為最終裁決。
 11. 此優惠由 G.O.D 直接提供並為客戶與其之交易。銀聯金融有限 
  公司或其連繫集團毋須承擔與 G.O.D 之產品質素、服務及此 
  優惠相關的任何法律責任。

Terms and Conditions:
 1. This coupon is valid at Goods of Desire Limited’s (“G.O.D”) Hollywood Road, PMQ,  
  Stanley, Sai Kung, and Causeway Bay stores in Hong Kong (excluding Lab Concept).
 2. By presenting this coupon, customers can enjoy 10% off upon purchase.
 3. This coupon does not apply to consignment, fixed price, or discounted items.
 4. This coupon cannot be used in conjunction with other promotions or discount offers.
 5. This coupon is valid for one-time purchase only. Only one coupon can be used  
  per transaction.
 6. This coupon is not exchangeable for cash or gift tokens, and must be presented at  
  time of purchase.
 7. This coupon is invalid if any change or damage is made.
 8. This coupon cannot be reissued if lost or damaged.
 9. G.O.D reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
 10. In case of any dispute, the decision of G.O.D. shall be final.
 11. The above privilege offer is directly provided by G.O.D. and is between it and the  
  customer. BCT Financial Limited and its affiliated companies have no obligation  
  or liability in connection with the product quality, services and this promotional  
  offer by G.O.D.優惠券有效日期 Coupon Valid Period : 

1/4/2017 - 30/9/2017

✂✂

✂

✂

www.casablanca.com.hk 2687 5113

www.fxcreations.com.hk 2175 0288

www.dicksonyoga.com 2138 2999 (Tsim Sha Tsui 尖沙咀) 2138 2666 (Kwun Tong 觀塘)

god.com.hk 2542 8552

精彩優惠
     Fabulous Offers


